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A note from McKinney Parent Advisory Council

CHARITABLE GIVING: DONATIONS TO THE PAC

James McKinney PAC is a registered charity. 

We usually fundraise to provide our children with additional activities and resources to enrich their learning, but this year has been a challenging year to run fundraisers. We are not currently running our hot lunch program, our biggest fundraiser, which usually provides us with thousands of dollars to support classroom activities, fieldtrips, and additional resources. 

This year, our focus is to direct funds towards outdoor learning and our outdoor classroom, where our children can learn and grow! We know how important being outdoors is for our kids,  not only for the additional educational opportunities, but for their mental and physical health, and we want to support that. 

This year, due to the PAC’s limited fundraising potential, we will be doing a fundraising “cash drive” through Munchalunch. The good news is that 100% of your donation will go towards supporting our children and their learning at McKinney! The other benefit is that you can request a tax receipt for the 2020 year, if the donation is processed before December 31st, 2020. 
[image: munchalunchlogo]
You will be able to login to Munchalunch by going to our school website http://mckinney.sd38.bc.ca/   and click on the following Munchalunch logo:
[image: ]Alternately, you may use this QR code: 



· From there, you may select the amount of money that you’d like to donate. 
· Pay online using a credit card or paypal.
· If you would like a tax receipt for 2020 (and donate by December 31st, 2020), please email: mckinneypac@gmail.com.

If you have any questions, please contact McKinney PAC at: mckinneypac@gmail.com.

Please note: Donations for the 2020 tax year must be received on Munchalunch before December 31, 2020.  (Note that tax receipts will be processed and issued in January 2021 for the 2020 year.)
Thank you for your generous donation to the James McKinney PAC!

James McKinney PAC is a registered charity. Charity No. 84688 5036 RR0001.   We gladly issue tax receipts. 

McKinney 家长委员会通知
慈善给予：捐款给家长委员会

James Mckinney 家长委员会是一个注册的慈善机构。
通常我们通过募捐筹集资金给我们的孩子提供额外的活动和资源来丰富他们的学习，但是今年筹集募捐是很有挑战的一年。目前我们没有开展最大的募捐来源-热午餐项目，通常这个项目会给我们带来几千加币的收入用来支持教室活动，户外教学和提供额外的资源。
今年我们的重点是把资金投入到户外教学和户外教室来帮助孩子们学习和成长。我们知道户外活动对我们的孩子来说很重要，这不只是额外的学习机会更是他们身心健康所不可少的， 所以我们要一起来支持！
[image: ]今年由于家长委员会筹款活动受到限制，我们将通过Munchalunch“现金筹”举行一个筹款活动。我们所有筹得的资金将百分百的投入到McKinney学校的孩子和他们的学习中。如果奉献款项在2020年12月31日前收到，你可以要求提供2020年的报税发票。
[image: ]你可以到我们学校的网站 http://mckinney.sd38.bc.ca/ 登录Munchalunch，请点击这个图像
或者你也可以通过扫码进入    


· 进入之后你可以选择你所要捐献的款项
· 也可以用信用卡或支付宝网上支付
· 如果你需要2020年的报税发票（需要在2020年12 月30 日之前捐款）请发邮件到：mckinneypac@gmail.com
如果你有任何问题请联系Mckinney家长委员会：mckinneypac@gmail.com
请注意： 2020年的报税捐款必须在2020年12月31日之前在Munchalunch上收到。（2020年的报税发票将于2021年的一月发行）


谢谢您对James Mckinney 家长委员会的慷慨奉献！
James Mckinney 家长委员会是一个注册的慈善机构。捐款编号：84688 5036 RR0001. 我们很乐意提供报税发票。
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